
Rada Gminy Łęka Opatowska 
 

Protokół nr VI/2019 

VI Sesja w dniu 27 lutego 2019  
Obrady rozpoczęto 27 lutego 2019 o godz. 10:16, a zakończono o godz. 12:51 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 
2. Jan Bartosik 
3. Michał Jerczyński 
4. Piotr Jeziorny 
5. Sławomir Kasprzak 
6. Józef Kwaśnik 
7. Łukasz Olbrych 
8. Tadeusz Osada 
9. Marian Pacyna 
10. Emilia Poprawa 
11. Karolina Rybak 
12. Mieczysław Skotnik 
13. Mateusz Sroka 
14. Katarzyna Szczepańska 
15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Szóste posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 27 lutego 2019 roku o godz. 10:00 otworzył 
Przewodniczący rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji.  
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy  - Adam Kopis, 
- Sekretarz Gminy - Małgorzata Gąszczak, 
- Skarbnik Gminy -  Alina Brząkała, 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - Tomasz  
Jerczyński, 
- Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Barbara Kulak, 
- Radca Prawny – Gabriela Drzazga, 
- inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 
- informatyk – Przemysław Mrózek,          

oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do 
niniejszego  protokołu. 



2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad: 

1.    Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2.    Przyjęcie porządku obrad. 
3.    Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4.    Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5.    Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z 

wykonania uchwał Rady. 
6.    Podjęcie uchwał w sprawie: 

1)   zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 
2)   przyjęcia na 2019 r. planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia kwoty dofinansowania opłat za doskonalenie oraz 
ustalenia specjalności i form kształcenia na które dofinasowanie jest 
przyznawane, 

3)   Regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli 
szkół  
i placówek oświatowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Łęka 
Opatowska, 

4)   zasad określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla 
stanowisk o różnym tygodniowym wymiarze godzin obowiązujących w 
przedszkolach i szkołach na terenie Gminy Łęka Opatowska.  

7.    Interpelacje i zapytania radnych. 
8.    Wolne wnioski i informacje. 
9.    Zakończenie obrad VI Sesji Rady Gminy. 

 Idąc dalej,  Przewodniczący Rady spytał czy ktoś ma jakieś uwagi do proponowanego 
porządku obrad. 

Jako pierwszy zgłosił się Wójt Gminy, który poprosił o wprowadzenie do porządku obrad 
uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu jako podpunkt 2 w punkcie 6 
porządku obrad w związku z przeciągającym się okresem wejścia w życie uchwały.   

W tym momencie o godz. 10.19 w celu wprowadzenia zmian w porządku obrad w systemie e-
sesja ogłoszono przerwę. 

Po przerwie o godz. 10.25 wznowiono obrady.  

Idąc dalej wprowadzoną zmianę do porządku obrad poddano pod głosowanie.   

Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia zmiany do porządku obrad - wprowadzenie projektu uchwały w sprawie 
zaciągnięcia długoterminowego kredytu..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 
Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 
Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 



NIEOBECNI (1) 
Jan Bartosik 

Następnie poddano pod głosowanie porządek obrad z naniesioną poprawką 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 
Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 
Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 
NIEOBECNI (1) 
Jan Bartosik 

Porządek obrad po zmianach: 

1.    Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2.    Przyjęcie porządku obrad. 
3.    Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4.    Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie          
       międzysesyjnym. 
5.    Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z    
       wykonania uchwał Rady. 
6.    Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 
2) zaciągnięcia długoterminowego kredytu  
3) przyjęcia na 2019 r. planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli, ustalenia kwoty dofinansowania opłat za doskonalenie oraz ustalenia 
specjalności i form kształcenia na które dofinasowanie jest przyznawane, 
4) Regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli 
szkół i placówek oświatowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Łęka 
Opatowska, 
5) zasad określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla 
stanowisk o różnym tygodniowym wymiarze godzin obowiązujących w 
przedszkolach i szkołach na terenie Gminy Łęka Opatowska.  

7.    Interpelacje i zapytania radnych. 
8.    Wolne wnioski i informacje. 
9.    Zakończenie obrad VI Sesji Rady Gminy. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 
uprzedniego czytania. Protokół z V sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 
wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 
lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

 Idąc dalej poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  



Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 
Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 
Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 
NIEOBECNI (1) 
Jan Bartosik 
 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 
międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z 
wykonania uchwał Rady. 
 
Zgodnie z paragrafem 32 ust.1 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za 
okres od  28.01.2019 r. do 27.02.2019 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok, 
 
Głos zabrała Skarbnik Gminy, która omówiła zmiany budżetowe, które stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu.  

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący rady, który spytał o Dział 754 – zmiana 
przedsięwzięć w Opatowie z 15 tyś. zł. na utworzenie nowego przedsięwzięcia o jakie to 
przedsięwzięcie chodzi? 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy, która powiedziała, iż  zmniejszenie jest z budowy sali 
natomiast utworzenie jest planu na 15 tyś. zł. czyli zakup wyposażenia umundurowania 
bojowego dla OSP. 

Idąc dalej Radny Sroka spytał odnośnie działu 926 o zwiększenie planu na zadanie szatnia 
na medal w Opatowie czy robocizna wzrosła czy coś innego? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż jest to kwestia zwiększenia kosztów o 20 tyś. zł. z projektu 
mieszkań w Trzebieniu a dołożenie do projektu „Szatnia na medal w Opatowie” co nie 
znaczy że kwota ta nie wróci na swoje miejsce. Składany wniosek o dofinansowanie 50 % 
dot. budynku szatni w Opatowie, która została wybudowana w czynie społecznym. Wszelkie 



uwarunkowania dotyczące odbioru, kosztorysowo zakładają ok. 200 tyś. zł. i jedyną 
możliwością jest pochylenie się tylko i wyłącznie nad częściową modernizacją szatni. Jest 
zaplanowane 100 tys. zł. więc 50 tyś. powinno się zwrócić. Następnie Wójt podkreślił, iż 
boisko i szatnia w Siemianicach i w Opatowie są gminne. Natomiast w Łęce Opatowskiej 
boisko jest gminne lecz szatnia jest własnością LKS Zawisza w Łęce Opatowskiej.   

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

 Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr VI/37/2019 w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok 
 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 
Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 
Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 
NIEOBECNI (1) 
Jan Bartosik 
 
2) zaciągnięcia długoterminowego kredytu, 
 
Jako pierwsza głos zabrała Skarbnik Gminy – P. Alina Brząkała, która wyjaśniła, iż samo 
podjęcie uchwały nie wystarczy aby od razu otrzymać kredyt, związane to jest z określoną 
trwającą w czasie procedurą, min. wysłanie uchwały do RIO, zrobienie rozliczenia o terminie  
i całości spłaty kredytu, wydanie opinii RIO o możliwości spłaty kredytu. W międzyczasie 
niezbędne jest opracowanie specyfikacji istotnych warunków zamówienia, ponieważ przetarg 
będzie ogłoszony i wtedy banki mogą zgłaszać swoje propozycje. 

W uchwale budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019r. zaplanowano przychody w łącznej 
kwocie 12 639 357,79 zł., w tym z tytułu kredytów w kwocie 6 500 000,00 zł. oraz pożyczka  
z WFOŚiGW w kwocie 6 139 357,79 zł. 

Widząc posuwające się do przodu inwestycje na terenie gminy Łęka Opatowska, przyjdzie 
okres gdzie faktury zaczną spływać. Mamy pewne środki na koncie ale nie znaczy, że na 
wszystko wystarczy. Gmina musi się zabezpieczyć, bo w momencie jak spłyną faktury nie 
będziemy przygotowani.  

Budżet jest uchwalony, są przychody i jest deficyt i trzeba go pokryć. 

 Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który powiedział iż, w związku z tym, iż procedury tak 
długo trwają poprosił o przyjęcie w/w uchwały, aby można było w danej chwili mieć 
możliwość uregulowania zapłaty za wykonane prace tj. budowa przedszkola wraz ze  
żłobkiem w Łęce Opatowskiej, rozbudowa szkoły podstawowej w Siemianicach, kanalizacja. 

 Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

 Projekt uchwały odczytała Skarbnik Gminy P. Alina Brząkała. 



Przy § 3 uchwały stwierdziła, iż jest błąd, gdyż zamiast   „ …w latach 2019-2033” jest w 
projekcie „ … w latach 2019-2023”. Tak to jest błąd, powinno być 2033. Odczytała 
prawidłowo brzmiący § 3 tj. „Ustala się źródło spłaty zaciągniętego kredytu z dochodów 
własnych gminy z podatków i opłat w latach 2019-2033”. 

 Po odczytaniu projektu uchwały i poprawieniu błędu w § 3, Rada Gminy w obecności 
14-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę  
Nr VI/38/2019 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 
Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 
Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jan Bartosik 
 
3) przyjęcia na 2019 r. planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli, ustalenia kwoty dofinansowania opłat za doskonalenie oraz ustalenia 
specjalności i form kształcenia na które dofinasowanie jest przyznawane, 
 
Głos zabrała Kierownik CUW – B. Kulak, która wyjaśniła, iż organ prowadzący na każdy rok 
budżetowy zabezpiecza środki na doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz opracowuje plan 
dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli. W porozumieniu z dyrektorami 
placówek oświatowych na terenie Gminy Łęka Opatowska organ prowadzący ustala również 
corocznie maksymalną kwotę dofinansowania opłat dla nauczycieli za kształcenie pobierane 
przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i formy kształcenia, 
na które dofinansowanie jest przyznane. Wyodrębnia się w 2019 rok środki na 
dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli w wysokości 0,8% planowanych 
rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli. 

Projekt uchwały został zaopiniowany przez związki zawodowe.  

 Następnie odczytała pozytywną opinię związków zawodowych, która stanowi załącznik do 
niniejszej uchwały. 

Jako kolejna głos zabrała Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu, która 
przedstawiła pozytywną opinię z ostatniego posiedzenia komisji w sprawie w/w uchwały.  

 Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

 Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr VI/39/2019 w sprawie przyjęcia 
na 2019 r. planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 
ustalenia kwoty dofinansowania opłat za doskonalenie oraz ustalenia specjalności  
i form kształcenia na które dofinasowanie jest przyznawane. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 
Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 
Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 
NIEOBECNI (1) 
Jan Bartosik 
 
4) Regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli szkół 
i placówek oświatowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Łęka 
Opatowska, 
 
Głos zabrała Kierownik CUW – Barbara Kulak, która wyjaśniła, iż zgodnie z obowiązującymi 
obecnie przepisami Karta Nauczyciela, organ prowadzący szkołę, będący jednostką 
samorządu terytorialnego, określa kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli szkół  
i placówek oświatowych. Stosując przepisy w/w uchwały Rada Gminy postanowiła 
wprowadzić kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli i placówek oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Łęka Opatowska za ich osiągnięcia w zakresie pracy 
dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej. Regulamin został uzgodniony ze związkami 
zawodowymi zrzeszających nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla 
których Gmina Łęka Opatowska jest organem prowadzącym. 

 Jako kolejna głos zabrała Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu, która 
przedstawiła pozytywną opinię z ostatniego posiedzenia komisji w sprawie w/w uchwały.  

 Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod 
głosowanie. 

 Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr VI/40/2019 w sprawie 
Regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli szkół  
i placówek oświatowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Łęka 
Opatowska, 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 
Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 
Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 
NIEOBECNI (1) 
Jan Bartosik 
 
5) zasad określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 
realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym 
tygodniowym wymiarze godzin obowiązujących w przedszkolach i szkołach na terenie 
Gminy Łęka Opatowska. 
 
Głos zabrała Kierownik CUW – Barbara Kulak, która wyjaśniła, iż zgodnie z ustawą Karta 
nauczyciela organ prowadzący szkołę lub placówkę określa tygodniowy obowiązkowy 
wymiar godzin zajęć. Ustawa z dnia 22 listopada 2018r. o zmianie ustawy - Prawo 



oświatowe, ustawy o systemie oświaty oraz niektórych innych ustaw  dokonała zmiany 
dotychczasowej treści art. 42 ust.7 pkt 3 ustawy Karty Nauczyciela poprzez dodanie lit.„c  
w brzmieniu:,,c) nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących  
z grupami obejmującymi dzieci 6 - letnie i dzieci młodsze, z tym że wymiar ten nie może 
przekroczyć 25 godzin". Nowelizacja ustawy nie uregulowała pensum dla nauczycieli 
przedszkoli - oddziałów przedszkolnych w przedszkolach i szkołach pracujących w grupach 
"mieszanych", tj. obejmujące dzieci 6- letnie, jak i dzieci młodsze z innych grup wiekowych.  
Rada Gminy Łęka Opatowska postanowiła ustalić pensum dla nauczycieli, którzy prowadzą 
zajęcia w grupach mieszanych przyjmując że w przypadku większej liczby dzieci 6 - letnich 
pensum wynosi 22 godziny a w przypadku mniejszej liczby dzieci pensem wynosi 25 godzin. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez związki zawodowe. 

Jako kolejna głos zabrała Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu, która 
przedstawiła pozytywną opinię z ostatniego posiedzenia komisji w sprawie w/w uchwały.  

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który dopowiedział, iż projekt uchwały dotyczy oddziałów 
filialnych w Piaskach, Rakowie, Trzebieniu i Siemianicach. Tam występuje regulacja tego 
pensum. 

 Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod 
głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr VI/41/2019 w sprawie  zasad 
określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 
realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym 
tygodniowym wymiarze godzin obowiązujących w przedszkolach i szkołach na terenie 
Gminy Łęka Opatowska. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz Adamski, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 
Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 
Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 
NIEOBECNI (1) 
Jan Bartosik 
 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Brak interpelacji.  
 
8. Wolne wnioski i informacje. 

Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił informację dot. otwarcia ofert  
w dniu 19.02.2019 r. w postępowaniu przetargowym na wykonanie zadania pn. „Remont i 
modernizacja sali widowiskowej Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej wraz z remontem 
zaplecza socjalnego w częściach administracyjnych”. 

 Następnie Wójt Gminy poinformował o projekcie, który ma powstać na bazie nowoczesnej 
bazy rekreacyjnej w Piaskach obejmujący zagospodarowanie terenu przy sali OSP poprzez 



budowę wiaty rekreacyjnej wraz z wyposażeniem, montaż trzech podwójnych urządzeń 
siłowni, stołu do gry w piłkarzyki, stołu do gry w warcaby i chińczyka oraz utwardzenie terenu 
a także zakup namiotów, zestawów biesiadnych i koszy na śmieci oraz stojaka na rowery.     

 Idąc dalej Wójt Gminy poinformował, iż 21 lutego br. złożony został wniosek w Urzędzie 
Marszałkowskim Województwa Wielkopolskiego w ramach samorządowego programu 
Wielkopolska Odnowa wsi 2014-2020 na realizację zadania pn. „Centrum aktywności w 
centrum miejscowości – budowa placu zabaw w Lipiu”. Całkowity koszt projektu wyniesie 
77 509,00 zł. a wnioskowana kwota dotacji to 30 000,00 zł. co stanowi ok. 39 % 
dofinansowania. 

 Jako kolejny głos zabrał Radny Sroka, który zadał pytanie w imieniu Zarządu Klubu 
Sportowego „Zawisza” w Łęce Opatowskiej, co z tym pomieszczeniem o które prosili na 
ostatnim spotkaniu oraz spytał odnośnie kosztorysu i kiedy będzie wypuszczony przetarg na 
roboty związane z boiskiem w Łęce Opatowskiej? 

 Następnie Radny Sroka zgłosił duży ubytek na skrzyżowaniu ulicy Akacjowej z Jarzębinową 
i poprosił o załatanie.  

 Wójt Gminy odpowiedział w kwestii pomieszczenia, iż na tą chwilę nie ma jednoznacznej 
odpowiedzi z Policji. Do najbliższego piątku skontaktuje się z Prezesem klubu i da 
jednoznaczną odpowiedź. 

 Odnośnie kwestii wypuszczenia przetargu na modernizację płyty boiska w Łęce Opatowskiej 
Wójt odpowiedział, iż wstępny kosztorys wynosi 800 tyś. zł. W budżecie gminy zaplanowane 
jest ponad 135 tyś. zł. pomijając kwestie związane z funduszem sołeckim, który również w 
znacznej części jest przeznaczony na trybuny i oświetlenie.  W najbliższym czasie odbędzie 
się spotkanie z jednym z głównych sponsorów Klubu Zawisza aby porozmawiać o 
ustaleniach bo jest informacja z firmy ze Szczecinka gdzie  przyjedzie kompetentna osoba 
aby przedstawić jak należało by te zadanie prawidłowo i należycie wykonać. Żeby wypuścić 
przetarg muszą  być w budżecie zapewnione odpowiednie środki. Na spotkaniu była mowa o 
deklaracjach w pewnym zakresie prac.  Te prace też musiałyby być w zapytaniu określone. 
Mimo wszystko nawet jak pochylono by się nad wymianą tylko murawy z nawodnieniem i 
odpowiednim przygotowaniem terenu to kwota i tak opiewa na ponad 560 tyś. zł. Nie ma w 
budżecie gminy takich środków. Taką wymianę murawy wykonano w 2008 r. lub w 2006 roku 
w Opatowie w czynie społecznym. Następnie Wójt powiedział, iż odpowie jednoznacznie do 
końca tygodnia a na najbliższym posiedzeniu komisji Państwa radnych poinformuję o 
decyzjach z tym związanych.    

Radny Sroka odpowiedział, iż zgadza się z wypowiedzią Pana Wójta , że w Opatowie 
zrobiono to w czynie społecznym ale do tego trzeba doliczyć nawodnienie, które było 
opłacone z budżetu gminy. Idąc dalej Radny Sroka spytał o drugą firmę która miała się  
zgłosić do wykonania kosztorysu i wyceny za prace na boisku w Łęce Opatowskiej. Czy 
zgłosiła się ta firma i czy wykonała kosztorys? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż tą drugą firmą jest firma ze Szczecinka z której przedstawiciel - 
fachowiec w tej dziedzinie do końca tygodnia ma przyjechać na teren boiska w Łęce 
Opatowskiej i określić stanowisko. Odnośnie nawodnienia w Opatowie proszę nie 
wprowadzać w błąd tylko dopytać u źródła Pana Prezesa z jakich środków było to opłacone 
bo nie było to finansowane z budżetu gminy tylko przez sponsorów. 

Radny Sroka dopowiedział, iż chodziło Mu o firmę z Wieruszowa, która miała złożyć wycenę 
na budowę boiska w Łęce Opatowskiej. Czy zgłosiła się ta firma z Wieruszowa? 



Wójt Gminy odpowiedział, iż żadnej firmy z Wieruszowa nie było. Zgłosiły się firmy z Wielunia 
i z Ostrowa Wielkopolskiego i bazuje się na kosztorysie i wstępnym projekcie, który 
wcześniej był przekazany na spotkaniu. Ustalono, iż drugą fachową firmą, która wykonuje 
takie boiska na terenie całego kraju jest firma ze Szczecinka i sam Wójt przejął tą sprawę, 
dzwonił i umówił spotkanie. Jak tylko będzie znać szczegóły to natychmiast powiadomi. Nie 
ukrywał, iż czeka na deklarację ze strony Zarządu klubu co robić, bo na pewno w tym 
temacie trzeba będzie się spotkać.  

Radny Sroka podziękował za odpowiedź i informację. 

Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący Rady, który spytał o spotkanie z firmami, które wiercą 
studnie głębinowe na naszym terenie, czy coś się już wyjaśniło odnośnie studni na Mariance 
Siemieńskiej czy trzeba szukać dalej nowych złoży? 

Wójt Gminy odpowiedział, odnośnie stacji uzdatniania wody na Mariance Siemieńskiej jest w 
trakcie przygotowania przetargu na realizację i budowę nowej studni głębinowej dla stacji 
uzdatniania wody Marianka Siemieńska. Na najbliższym posiedzeniu komisji lub sesji w 
miesiącu marcu poinformuje na jakim jesteśmy etapie. W przypadku Łęki Opatowskiej trwają 
prace dokumentacyjne nad modernizacją całej stacji uzdatniania wody z transportem wody 
surowej ze studni w Trzebieniu. Kolejną ważną kwestią jest zlecenie wykonania modernizacji 
jednej ze studni w Trzebieniu aby wykonać kolmatację studni, będą to prace wykonane za 
ponad 24 tyś. zł.  

Następnie Przewodniczący Rady spytał o stan realizacji obecnie realizowanych 
przedsięwzięć czyli o budowę przedszkola wraz ze żłobkiem w Łęce Opatowskiej, 
rozbudowę szkoły Podstawowej w Siemianicach oraz kanalizację. Czy prace idą zgodnie z 
planem czy są opóźnienia?   

Wójt Gminy odpowiedział, iż na wszystkich trzech realizowanych inwestycjach prace 
realizowane są zgodnie z planem a wręcz na dwóch z wyprzedzeniem. 

Jako kolejny głos zabrał Radny Skotnik, który spytał odnośnie stacji uzdatniania wody w 
Łęce Opatowskiej. 

Przewodniczący Rady poprosił aby uważnie radni słuchali bo temat stacji uzdatniania Wójt 
wcześniej omawiał. 

Wójt Gminy odpowiedział, iż do końca marca trwają prace dokumentacyjne  projektu 
modernizacji całej stacji uzdatniania wody w Łęce Opatowskiej łącznie z transportem wody 
surowej, jak będzie gotowy projekt Państwo Radni będą poinformowani i będą decydować o 
podziale tej inwestycji prawdopodobnie w etapach bo jest to inwestycja milionowa.  Z tego co 
wiadomo w pierwszej kolejności  potrzebne są dwa nowe zbiorniki. 

Następnie głos zabrał Radny Olbrych który poprosił w imieniu mieszkańców Biadaszek o 
oznakowanie skrzyżowania jadąc od Biadaszek w kierunku Piasek na ostrym zakręcie koło 
figury gdzie w ostatnim czasie doszło do kilku kolizji oraz o podsypanie całego pobocza.  

Idąc dalej głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak który podziękował wszystkim za wkład 
w organizację Mistrzostw Powiatu Kępińskiego w tenisie stołowym a szczególnie głównemu 
sędziemu P. Mieczysławowi Skotnikowi. Następnie podziękował wszystkim radnym Rady 
Gminy Łęka Opatowska za zrozumienie i zadysponowanie kwoty 200 tyś. zł. na rzecz remontu 
dróg powiatowych na terenie gminy oraz podkreślił, iż taka współpraca jest pozytywnie 
oceniana i przynosi efekty. Idąc dalej poprosił o pozostanie po posiedzeniu sesji radnych i 



sołtysów sołectwa  Siemianice, Raków, Marianka Siemieńska oraz Przewodniczącego Rady i 
Wójta Gminy w celu ustalenia pewnej kwestii.  

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy który dopowiedział, odnośnie trzech obecnie 
realizowanych inwestycji. W przypadku kanalizacji dochodzą pewne kwestie dot. 
poszczególnych gospodarstw i posesji gdzie właściciele wcześniej nie chcieli kanalizacji teraz 
chcą i trwają negocjacje z określonymi mieszkańcami w tej sprawie. Natomiast  
w przypadku dwóch pozostałych inwestycji będzie Państwa Radnych na bieżąco informował o 
dodatkowych kosztach które w międzyczasie wynikną. Następnie poprosił radnych aby na 
najbliższym posiedzeniu komisji w miesiącu marcu pochylić się nad kilkoma kwestiami  
tj. doprowadzenie wodociągu do rodziny zamieszkującej na pograniczu sołectwa Opatów  
i Trzebień, koszt szacunkowy ponad 70 tyś. zł.  Kolejną kwestią jest podjęcie decyzji w jakim 
kierunku mają iść prace dot. przygotowania programu dotacji dla mieszkańców odnośnie 
wymiany pieców czy szerszego zasięgu działań ekologicznych oraz kwestię decyzji w sprawie 
budowy i realizacji drogi w Szalonce.  

Wobec powyższej prośby Wójta, Przewodniczący Rady poprosił o pozostanie radnych po 
posiedzeniu w celu ustalenia terminu najbliższych posiedzeń komisji. 

Idąc dalej Przewodniczący rady zaproponował utworzenie planu budowy i remontów dróg na 
terenie Gminy Łęka Opatowska na obecną kadencję.  

Następnie Wójt Gminy zaprosił wszystkich na uroczystość Dnia pamięci żołnierzy wyklętych 1  
marca o godz. 10.30 rozpoczynając od złożenia przez delegacje kwiatów i zniczy przy tablicy 
w Rządcówce w Łęce Opatowskiej, następnie na cmentarzu w Siemianicach  
oraz na cmentarzu w Opatowie gdzie w dalszej kolejności o godz. 11.30 w Kościele 
Parafialnym odbędzie się uroczysta msza św. a następnie część artystyczna w wykonaniu 
dzieci i młodzieży w sali gimnastycznej Publicznego Gimnazjum.  

 9. Zakończenie obrad VI Sesji Rady Gminy. 

 

W związku z tym, że wyczerpał się porządek obrad Przewodniczący  Rady wobec 

zrealizowanego porządku obrad o  godz.12.51  zamknął obrady VI sesji Rady Gminy.  

 

 

Przewodniczący 
Rada Gminy Łęka Opatowska 

/-/ Michał Jerczyński 

  

 
Przygotował(a): Renata Woźnica 
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